

Dagsorden

FU møde i Dansk Køreforbund

Referat

Dato:	Fredag d. 8. september 2023. kl. 18.00 Fysisk møde på Djursland.
Deltagere:	EJ har meldt afbud
Pkt. 1: Formanden orienterer - Budget for 2024	<p>FU vil indstille nedenstående til budget 2024.</p> <p>DM = Kr. 25.000,- Pløjning = Kr. 10.000.- til DM-brug Traditionel - kun mesterskaber = Elite = Kr. 15.000,- Uddannelse flere dommere til alle discipliner</p> <p>TD/Stewards – Hvad skal der til. Lukke i sin nuværende form – ny form-hjælp til eliten – Køreudvalg,</p> <p>Budget</p> <p>Tømmerkørsel, her blev vi enige om, at der er behov for at tømmerkørselsudvalget udarbejder et reglement.</p> <p>Dommer tilskud til dommere fra de forskellige selskaber = Kr. 500,-</p> <p>FU vil indstille til Køreudvalget, at de fra næste år sammensætter dommerne til landsstævner med henblik på at optimere fordelingen og uddannelsen af dommere.</p> <p>FU har erfaret at der til flere landsstævner er anvendt dyrlæger på tilkald.</p> <p>Alle udvalg skal aflevere et regnskab</p>
Pkt. 2: Formands og HB møde	<p>Forslag til ordstyrer: Jens Boddum Plan B: Henrik Mikkelsen Til HB d. 18. November 2023, på Brenderup Forsamlingshus. Morgenmad Kl. 10.30. Hb møde kl. 11.00</p>
Pkt. 3: Kuskelicens	<p>Mette og Kasper har set lyset, kuskelicens kan oprettes på hjemmesiden. Gå til Menu-Hovedmenuen Tilmelding (Kuskelicens)</p>

Dagsorden

	<p>Læs-udfyld og tilmeld</p> <p>Kuskelicensen kan opgraderes hvis man ønsker det senere, man skal KUN betale forskellen på den man har og den opgradering man ønsker (f.eks. kr. 100,- opgradering til kr.250,- = merpris Kr. 150,-)</p> <p>Dette er klar til Nytår 2023/2024</p>
Pkt. 4: Gruppen for FEI. Velfærd en status	<p>Gruppen består af Jørgen Konge, Elisabeth Flensted (alternativt Susanne Mathissen), Anne Grethe Nørgaard og Birthe Fogh (koordinator)</p> <p>Der er ingen tiltag endnu. Birthe kontakter DRF (Susanne Borup eller Tina Callesen)</p>
Pkt. 5: Årsmøde i Fectu 2024	<p>I Danmark d. 26. April 2024 – sidste weekend i April på Hjerl Hede</p> <p>Leje af hus – kr. 1500,-</p> <p>Pr. person kr. 40,- pr. døgn</p> <p>3 dage</p> <p>Ca. 20 personer</p> <p>Kontingent i FECTU 100,- Euro</p> <p>Ca. 125,- Euro pr. person for deltagelse i weekenden</p> <p>Ankomst – fredag</p> <p>Ud at se – lørdag</p> <p>Møde – søndag</p>
Pkt. 6: Køresporten – hvem, hvad, hvorfor?	<p>Hver udgave giver et underskud på ca. Kr. 17.000</p> <p>Forslag at udfase bladet fra 31.12.2024 og stoppe helt ved udgangen af 2025</p> <ol style="list-style-type: none">1. Oktober 2024, stopper webmaster2. Nyvalgt Webmaster skal helst starte i sommeren 2024 for en glidende overgang.
Pkt. 7: Parakuske	<p>Susanne Bommelund har tilbudt at interviewe kuske med kognitive handicap med henblik på at de kan deltage som parakuske. Hjælpen skal sikre, at de kan deltage på lige fod med de øvrige deltagere. FU bakker op om ideen fra Køreudvalget, og mener at Susanne B er den bedste egnede til disse interviews.</p>

Dagsorden

<p>Pkt. 8: 1 AG - Jeg har fået en forespørgsel på om de nye træner, som vi har uddannet, også er omfattet af tilskud til undervisning i foreningsregi</p> <p>JPkt. 8:2 Jeg har fået endnu et spørgsmål til FU Hvilke sanktionsmuligheder kan der fremover anvendes ved kuskes eller grooms upassende adfærd ved stævner? Hvad karakteriserer en upassende adfærd?</p>	<p>AGN fortæller, at instruktørerne er klar til endnu et hold i november 2023. Maks 9 deltagere. FU bakker op om fortsat uddannelse.</p> <p>Henvendelsen drøftes, og der er flertal for at de nuværende regler følges, så ingen tilskud.</p> <p>Skal der være en konflikt mægler til stævner, DM og landsstævner?</p> <p>Pris?</p> <p>Formanden tager det op på Formandsmødet d. 4. November 2023, kl. 11.00.</p>
<p>Pkt. 9: Ansøgning fra Carsten Brix, Traditionel kørekulturs studietur til Norge</p>	<p>De forskellige udvalg skal aflevere et regnskab. Ønsker de tilskud til gaver og deslige skal der afleveres en kvittering på købet.</p>
<p>Pkt. 10: DKF-jubilæums pdf-fil – Bromme</p>	<p>Bromme køreforening har forespurgt om brug af DKF's jubilæums logo. Dette er ikke muligt.</p>
<p>Pkt. 11: Evt.</p>	<p>ang. Paddocs, så vil der være forskellige regler alt efter i hvilken kommune arrangementer skal foregå. Derfor skal alle, der vil brug paddocs, spørge om bygningsreglementet i egen kommune kan tillade det. Alle er velkommen til at kontakte Anne Grethe på 51184247, hvis de er interesseret i at komme i gang, idet VK har nu mulighed for at tilbyde paddocs til arrangementer. Sekretæren må købe en ny farvepatron (sort) til printer.</p> <p>Jubi bog.- Ole Jespersen Plan B: Jens Boddum</p> <p>Krav – bog færdig til salg d. 18. November 2023 Pris???</p>
<p>Pkt. 12: Næste møde.</p>	<p>Mandag d. 23. Oktober 2023 kl. 19.00 På Teams</p>